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متن پرسش

مدرک قرآنی که ثابت می کند اسلام نه برای ما و نه برای هیچ کشوری نیامده است، جز عربستان این

نه توهین به پیغمبر است و نه بقرآن، یک نفر خدمتی به ایران و ملت ایران کرد و کارهای قبلیش را

جبران کرد که آن شخص دکتر قمشهای بود و هست که قرآن فارسی را چاپ کرد ولی متاسفانه چون

حقیقت را روشن کرد، رژیم چاپ مجدد را ممنوع کرد ، ( چون دیدند که باید بروند سراغ الاغ

سواریشون و دیگر دکانی ندارند) چرا؟ مگر هر آنچه در کتاب قرآن بوده نگفته؟ حقیقت تلخ است؟ اگر

قرآن را باور دارید که قرآن را خدا فرستاده است و محمد ابن عبداالله رسول االله است. بدانید که بر

اساس گفته االله ما ایرانی ها و دیگر کشور ها بجز عربستان باید زرتشتی بمانیم و دیگر کشورها به

آن خود، یهود و عیسی و... باقی بمانند. این گفتهء آشکار االله است و چندین بار آن را در قرآن تکرار

کرده است تا جای هیچ تردیدی نباشد: که ایرانی ها نباید از محمد پیروی کنند و باید از پیغمبر

خودشان که زرتشت است پیروی کنند. در زیر آیه های قرآن با آدرس برای شما آورده شده تا باور

ـهُ مَن يَشَاءُ نَ لَهُمْ ۖ فَيُضِلُّ اللَّ کنید��� سوره ابراهیم ، آیه ۴ «وَمَا أَرْسَلْنَا مِن رَّسُولٍ إِلاَّ بِلِسَانِ قَوْمِهِ لِيُبَيِّ

وَيَهْدِي مَن يَشَاءُ ۚ وَهُوَ الْعَزِيزُ الْحَكِيمُ.» (ما برای هیچ قومی پیغمبری نفرستادیم بغیر از پیغمبری که

به زبان خودشان سخن بگوید.) بنابراین محمد برای ما پارسی زبانان فرستاده نشده است، پیامبر

ـهَ ةٍ رَّسُولاً أَنِ اعْبُدُوا اللَّ پارسی زبان زرتشت بود. سوره النحل ( زنبور) آیه ۳۶: «وَلَقَدْ بَعَثْنَا فِي كُلِّ أُمَّ

اغُوتَ.» ( ما برای هر جامعه ای رسولی فرستاديم که میگفت: خدا را بپرستيد و از پرستش وَاجْتَنِبُوا الطَّ

هرگونه بتی اجتناب کنيد.) برای ما ایرانیان این رسول زرتشت بود که پیام یکتا پرستی را هماهنگ با

ةٍ رَّسُولٌ ۖ فَإِذَا جَاءَ رَسُولُهُمْ قُضِيَ بَيْنَهُم بِالْقِسْطِ وَهُمْ لاَ خوی ایرانی آورد. سوره یونس آیه ۴۷: «وَلِكُلِّ أُمَّ

يُظْلَمُونَ» ( برای هر اُمتی رسولی است که هرگاه آن رسول آید و حجت کند، حکم به عدل خواهد شد

و هیچکس ستم نخواهد دید.) پیامبر ایرانی برای مردم ایران، زرتشت بود. سوره الشعراء (شاعران) آیه

ا كَانُوا بِهِ لْنَاهُ عَلَىٰ بَعْضِ الأْعَْجَمِينَ، فَقَرَأَهُ عَلَيْهِم مَّ بِينٍ، وَلَوْ نَزَّ ۱۹۵، ۱۹۸ ، ۱۹۹ «بِلِسَانٍ عَرَبِيٍّ مُّ

مُؤْمِنِينَ» ۱۹۵ و آن (قرآن) به زبان عربی آمد ۱۹۸ و اگر آن را برای مردمی که عربی نمیدانند نازل می

کردیم ، ۱۹۹ محال بود که آن را بفهمند و به آن ایمان بیاورند. یکبار دیگر آشکارا می گوید : قرآن برای
عرب زبانها آمده است نه برای ما پارسی زبانها. سوره سجده ، آیه ۳: «أَمْ يَقُولُونَ افْتَرَاهُ ۚ بَلْ هُوَ الْحَقُّ

هُمْ يَهْتَدُونَ» (ای محمد قرآن را برای قوم تو ن قَبْلِكَ لَعَلَّ ن نَّذِيرٍ مِّ ا أَتَاهُم مِّ مِن رَّبِّكَ لِتُنذِرَ قَوْمًا مَّ

فرستادیم چون پیش از تو رسولی برای آنها نیامده بود تا تو بر آنان رسالت کنی، شاید که هدایت

شوند.) ما زرتشت را داشتیم که یکی از چهار پیامبر کتابدار و مورد قبول االله و محمد هستند. هیچ



لزومی نداشت که به ما حمله کنند و آن کشتارها و غارت و برده گیری را انجام دهند و هنوز هم این

قُ الَّذِي بَيْنَ يَدَيْهِ صَدِّ ذَا كِتَابٌ أَنزَلْنَاهُ مُبَارَكٌ مُّ ٰـ داستان ادامه دارد. سوره انعام (چهارپایان) آیه ۹۲ «وَهَ

وَلِتُنذِرَ أُمَّ الْقُرَىٰ وَمَنْ حَوْلَهَا ۚ وَالَّذِينَ يُؤْمِنُونَ بِالآْخِرَةِ يُؤْمِنُونَ بِهِ ۖ وَهُمْ عَلَىٰ صَلاَتِهِمْ يُحَافِظُونَ.» اين

نیز كتاب آسمانی مباركی است كه ما نازل كردهايم و تصدیق کنندهء كتب آسمانی پيشين باشد كه به

مهمترين جامعه (مکه) و به مردم حوالی آن (ام القرا) هشدار دهی: آنانکه به آخرت ايمان دارند به اين

(كتاب) ايمان می آورند و نمازها (ارتباط با خدا) را بجا می آورند، این آیه ثابت می کند که محمد فقط

برای پیامبری مکه و اطراف آن فرستاده شده. بنابراین حتی ایرانیانی که خود را عرب زبان می دانند

نباید از او پیروی کنند چون آنها در ایران زندگی می کنند نه در مکه و حوالی آن. 

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عنایت داشته باشید که واژههای قرآنی را باید مطابق همان قرآن معنا کرد و

نه با معانی عرفی و روزمرّه. قرآن در خطاب به رسول خدا «صلواتااللهعلیه وآله» میفرماید: «وَمَا

كْثَرَ النَّاسِ لاَ يَعْلَمُونَ» (سبأ/28) یعنی ای پیامبر! ما تو را كِنَّ أَ ةً لِلنَّاسِ بَشِيرًا وَنَذِيرًا وَلَٰ أَرْسَلْنَاكَ إِلاَّ كَافَّ

نفرستادیم مگر برای همه بشریت تا آنها را بشارت دهی که راههای سعادت کدام است و از راههای

هلاکت آنها را حذر دهی و مشکل آن است که اکثر مردم متوجه چنین رسالتی و بهرههای فراوان آن

قُونَ»(بقره/ كُمْ تَتَّ هَا النَّاسُ اعْبُدُوا رَبَّكُمُ الَّذي خَلَقَكُمْ وَ الَّذينَ مِنْ قَبْلِكُمْ لَعَلَّ نیستند. و یا میفرماید: «يا أَيُّ

(21) هان ای همه مردمان! پروردگار خود را عبادت کنید که شما را و قبل از شما را خلق کرد، امید است

که در مسیر بندگی خداوند اگر درست عمل کنید به تقوای لازم که موجب سعادت دنیایی و آخرتی شما

است برسید.

حال با توجه به این نوع آیات باید پرسید آنگاه که خداوند میفرماید پیامبر را به سوی قوم خودش

فرستاده، منظور مردم شهر و قبیلهاش میباشد یا قوم هر پیامبری در هر تاریخی همه انسانهایی

هستند که در آن تاریخ حاضرند؟ و امروزه با حضور اسلام به عنوان آخرین دین، همه بشریت از صدر

اسلام تا قیام قیامت قومِ آخرین پیامبر هستند و به همین جهت هرگز ایرانیان در مواجهه با اسلام

احساس نکردند که اسلام دین قوم عرب میباشد و در نتیجه با حضور فعّال خود توانستند نقش

عظیمی در به ظهورآوردن ابعاد متعالی اسلام داشته باشند و اگر فرمود: «و لکل امة رسول» خواست

بفرماید برای امتهای گذشته نیز پیامبرانی بودهاند مثل حضرت عیسی «علیهالسلام» که در زمان خود

رسولِ همه بشریت بودند و آنچنان نبود که مسیحیان غیر اورشلیم بگویند او مربوط به مردم اورشلیم

است. موفق باشید   


